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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.

évi )0=1. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Miért lehetetleníti el a Kormány a helyi földbizottságok m űködését?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A korábban kommunikáltakkal ellentétben a Fidesz önmagához vette a helyi földbizottságo k

feladatköreit. Az általam is sokat bírált földforgalmi törvény kevés előremutató módosítása az

volt, hogy a földtulajdonváltás nem történhet meg a helyi földbizottságok döntése nélkül .

Ugyan nem azokkal a feltételekkel és minőségben döntenének a földbizottságok, ahogy a

Jobbik javasolta, de vitathatatlan, hogy a bizottságokon keresztül jogkört kapnának hely i

gazdák is. Ugyanakkor beigazolódott a gyanú és az év eleji agrárkamarákon belüli kapkodás
értelmet nyert, a Fidesznek esze ágában sincs a helyiek akaratára bízni a földek sorsát . A

Jobbik már ekkor felhívta a figyelmet arra, hogy kormányzati szinten hiába beszélnek félre, a z

Agrárkamara égisze alatt megalakult bizottságok nem azokat a kamu célokat valósítják me g
melyekre alakításukkor hivatkoztak, hanem a döntési jogkört a Fidesz saját házi szervezetéhe z
delegálta. Februárban még a problémát firtató kérdésemre azt a választ kaptam, hogy azér t
szükséges a kamarai bizottságok megalakítása, hogyha valamely településen a Kormán y
akarata ellenére újra be akarják tiltani a kakaskukorékolást, akkor ez az információ eljusson a
kamarához, aki aztán intézkedésre tudja bírni a Kormányt, ily módon biztosítva a kakasszót
minden magyar településen . Nevethettünk is volna ezen válaszon, ha nem sejtettük volna már



akkor — ami mára bizonyossá vált — hogy a kamarán keresztül valójában egy szűk, a
Fideszhez lojális kisebbség kezébe kerül a földtulajdonváltás feletti rendelkezés .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, mikortól kívánják a földbizottságok m űködésé t
törvényben meghatározott feltételekkel biztosítani ?

Budapest, 2014 . június 17 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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